
                       Košický samosprávny kraj, Nám. Maratónu č. 1, Košice 
 
                                                                                                          Č.j.1720/2010-RU13/24432 
                                                             
 

 Z Á P I S N I C A 
                          zo 4. zasadnutia finančnej komisie konanej dňa 16. augusta 2010 
 
 
 
Počet prítomných členov:       12       /podľa prezenčnej listiny/ 
Počet neprítomných členov:     3                              
z toho ospravedlnení:                3                                      
 
 
 
 
K bodu 1 - Otvorenie 
Rokovanie komisie  otvoril a viedol predseda komisie Ing. Jozef Burian. Navrhol členom 
komisie, aby  na odporúčanie komisie k hospodáreniu s majetkom boli v bode „Rôzne“ 
prerokované nájomné zmluvy s NsP a.s. a aby bola vykonaná kontrola uznesení komisie. 
                                                                                              
                                                                                              Hlasovanie: Prítomní    -  12                                                                                                                  
                                                                                                                   Za              -    12 
                                                                                                                    Proti           -     0 
                                                                                                                   Zdržal sa    -     0  
V rámci kontroly uznesení  boli členom komisie  odovzdané nasledovné materiály:  
Zoznam združení, kde je KSK členom s uvedením prínosu členstva v príslušnom združení 
a výšky členského príspevku. 
Prehľad  o spravovanom majetku,  počte zamestnancov a o nákladoch na prevádzku vlastnej 
organizácie za Správu majetku KSK Košice s.r.o. a Správu nebytových priestorov Moldava 
nad Bodvou s.r.o.  
 Na nasledujúce rokovanie komisie budú predložené plány konsolidácie NsP a.s. 
a analýza dopadu pripravovaných opatrení vo výkonoch vo verejnom záujme. 
 
                                                                                              Hlasovanie: Prítomní    -  12                                                                                  
                                                                                                                   Za              -    12 
                                                                                                                    Proti           -     0 
                                                                                                                   Zdržal sa    -     0  
 
K bodu 2 – Správa o prijatých opatreniach Košického samosprávneho kraja na odstránenie 
nedostatkov zistených kontrolou vykonanou Najvyšším kontrolným úradom Slovenskej 
republiky 
Materiál uviedla Ing. Mária Karafová - vedúca odboru financií. Komisia odporúča materiál 
prerokovať a zobrať na vedomie. 
. 
                                                                                              Hlasovanie:   Prítomní    -    12   
                                                                                                                      Za              -   12 
                                                                                                                      Proti           -   0  
                                                                                                                      Zdržal sa    -   0   



 
K bodu 3 - Súhrnná správa o priebehu povodní, ich následkoch a vykonaných opatreniach 
v organizáciách v zriaďovateľskej pôsobnosti Košického samosprávneho kraja 
S materiálom oboznámil prítomných  Ing. Oliver Kovács – zástupca riaditeľa KSK. 
Vzhľadom na to, že materiál nebol zverejnený na digitálnom zastupiteľstve,boli poslancami 
KSK Ing. Farkašovským, Ing. Ďurovčíkom, Ing. Burianom a p. Rečkom vznesené nasledovné 
pripomienky a návrhy 

- navrhnúť na financovanie povodňových škôd ďalšie zdroje financovania 
- doplniť materiál o harmonogram – aspoň orientačné termíny opráv jednotlivých ciest 
- informovať o uplatnení finančných plnení voči poisťovniam v prípade poisteného 

majetku 
 
Komisia odporúča materiál prerokovať podľa predloženého návrhu s uvedenými 
pripomienkami. 
                                                                                  

            Hlasovanie:   Prítomní    -   12 
                                                                                                                      Za             -    12 
                                                                                                                      Proti          -    0 
                                                                                                                      Zdržal sa   -    0  
 
 
K bodu 4 – Plnenie rozpočtu Košického samosprávneho kraja za I. polrok 2010 
Materiál uviedla Ing. Karafová- vedúca odboru financií. Plnenie rozpočtu  KSK za I. polrok 
2010 ovplyvnili dva základné faktory a to v bežnom rozpočte výrazný výpadok daňových 
príjmov a v kapitálovom rozpočte neplnenie príjmov z fondov EÚ. Komisia odporúča 
materiál prerokovať v Zastupiteľstve KSK a zobrať na vedomie. 
 
                                                                                               Hlasovanie:   Prítomní    -   12 
                                                                                                                      Za             -    12 
                                                                                                                      Proti          -     0 
                                                                                                                      Zdržal sa   -     0 
 
 
K bodu 5 - Úprava rozpočtu Košického samosprávneho kraja v roku 2010 
Materiál uviedla Ing. Karafová – vedúca odboru financií. V úprave rozpočtu sa navrhuje 
riešenie výpadku DPFO vo výške 7 mil. €, presun z centrálnej rezervy na havarijné stavy 
a premietnutie darov,  dotácií zo ŠR a ostatné. Komisia odporúča materiál prerokovať 
a schváliť v Zastupiteľstve KSK. 
 

             Hlasovanie:   Prítomní    -   12 
                                                                                                                       Za             -    12 
                                                                                                                       Proti          -     0 
                                                                                                                       Zdržal sa   -     0 
 
 
K bodu 6 - Zmena právnej formy Správy ciest Košického samosprávneho kraja z rozpočtovej 
organizácie na príspevkovú organizáciu ku dňu 01.01.2011 
Materiál uviedla Ing. Karafová – vedúca odboru financií. Cieľom zmeny formy hospodárenia 
na príspevkovú organizáciu je možnosť vykonávania podnikateľskej činnosti a získania 
dodatočných zdrojov. Poslanec Farkašovský  vyjadril podporné stanovisko k materiálu, 



poslanec Burian poukázal na absenciu podnikateľského zámeru, člen komisie p. Gungl položil 
otázku, či to prinesie vyššiu kvalitu pre KSK a p. Rečka upozornil, aby prvoradá bola správa 
ciest II. a III. tr. pred podnikateľskou činnosťou. Komisia odporúča materiál prerokovať 
a schváliť podľa predloženého návrhu. 
 

              Hlasovanie:   Prítomní    -  12 
                                                                                                                        Za             -   12 
                                                                                                                        Proti          -    0 
                                                                                                                        Zdržal sa   -    0  
 
 
K bodu 7 - Informatívna správa o programe Terra incognita v rámci projektu Košice – 
EHMK 2013 (európske hlavné mesto kultúry) 
Materiál uviedla PhDr. Kovácsová Jana – vedúca odboru kultúry. Cieľom programu je upútať 
turistov a spojiť  v regióne turizmus s kultúrou. PhDr. Kovácsová vysvetlila  základné zámery 
programu a pojmy ako cieľové miesto a bod záujmu. Na otázku poslanca Slováka ohľadne 
veľkých hnedých tabúľ PhDr. Kovácsová oznámila, že tieto sa realizujú v rámci projektov na 
základe záujmu starostov obcí. Člen komisie Ing. Vavrek  dal námet spojiť sa s vysokými 
školami na zadanie ročníkových a diplomových prác z oblasti histórie a turistiky v príslušnom 
regióne. Poslanec Farkašovský  navrhol prehĺbiť spoluprácu so starostami v tejto oblasti. 
Komisia odporúča materiál prerokovať podľa predloženého návrhu. 
  

   Hlasovanie:   Prítomní    -    12 
                                                                                                                         Za               -   12 
                                                                                                                         Proti           -     0 
                                                                                                                         Zdržal sa    -     0 
 
 
K bodu 8 - Informatívna  správa  k budúcnosti  kohéznej  politiky  Európskej únie,  Stratégia 
2020 
Materiál uviedla Ing. Molnárová  - vedúca referátu z odboru regionálneho rozvoja 
a plánovania.  Oboznámila prítomných o základných zámeroch stratégii kohéznej politiky  
EÚ. Na otázky poslancov p.Slováka a p.Farkašovského zodpovedala Ing. Molnárová. 
Komisia odporúča materiál prerokovať v Zastupiteľstve KSK a zobrať na vedomie. 
 
                                                                                  

              Hlasovanie:   Prítomní    -    12 
                                                                                                                        Za              -   12 
                                                                                                                        Proti          -     0 
                                                                                                                        Zdržal sa    -    0  
 
 
K bodu  9  - Spolufinancovanie projektu Program cezhraničnej spolupráce ENPI Maďarsko –
Slovensko – Rumunsko - Ukrajina 2007 – 2013 s názvom „Výchova k európskym hodnotám“ 
Materiál uviedol Ing. Ďurovčík – podpredseda KSK . Komisia odporúča materiál prerokovať 
a schváliť podľa predloženého návrhu. 

               Hlasovanie:   Prítomní    -   12  
                                                                                                                         Za             -    12 
                                                                                                                         Proti          -     0 
                                                                                                                         Zdržal sa   -     0  



K bodu 10 – Rôzne, záver 
O nájomných zmluvách s NsP a.s.  informovala komisiu Ing. Schrötterová – vedúca odboru 
správy majetku. V zmluvách sa navrhuje výška nájomného pre nemocnice vo výške dane 
z nehnuteľnosti a poistenia majetku z dôvodu nepriaznivej finančnej situácie jednotlivých 
nemocníc. Komisia odporúča materiál prerokovať a schváliť podľa predloženého návrhu. 
 

              Hlasovanie:   Prítomní    -   12 
                                                                                                                        Za             -    12 
                                                                                                                        Proti          -     0 
                                                                                                                        Zdržal sa   -     0 
 
Predseda komisie Ing. Burian ukončil rokovanie a poďakoval prítomným za aktívnu účasť.  
 
 
 
 
 
V Košiciach  16.08.2010    
 
 
 
Ing. Mária  Karafová                                                                       Ing. Jozef Burian 
    tajomník komisie                                                                         predseda komisie 
                        
 
 


